
 

Zápis č. 12/2017 (152) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 30. 10. 2017 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., Ing. 
Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Hana Urbančoková,  
Bc. Nikola Šenovský, Ing. Tomáš Trčka (celkem 7 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., doc. Ing. Bronislav 
Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, Ph.D., doc. Ing. Jiří 
Vojtěšek, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, Mgr. Dana Musilová 

Omluveni:  doc. Ing. Roman Šenkeřík, Ph.D., doc. RNDr. Ing. Zdeněk 
Úředníček, CSc., Bc. David Chromčák 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2017 (151). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
5. Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující Stipendijní řád UTB“. 
6. Projednání „Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2017 – 30. 9. 

2017“. 
7. Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující pravidla průběhu studia 

v doktorských studijních programech na FAI“. 
8. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia pro akademický rok 

2017/2018. 
9. Doplnění Legislativní komise AS FAI. 
10. Různé. 

 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI, přivítal všechny účastníky zasedání 
a omluvil nepřítomné. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2017 (151)  

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 152/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 11/2017 (151) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0 
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Usnesení AS FAI 152/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 11/2017 (151) ve znění zveřejněném v informačním systému 
FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo zasláno členům 
a stálým účastníkům AS FAI elektronicky dne 23. 10. 2017. Nebyly vzneseny žádné 
návrhy na doplnění nebo úpravu předběžného programu 

Návrh usnesení AS FAI 152/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 152 ve znění: 
 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2017 (151). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
5. Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující Stipendijní řád UTB“. 
6. Projednání „Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2017 – 30. 9. 

2017“. 
7. Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující pravidla průběhu studia 

v doktorských studijních programech na FAI“. 
8. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2017/2018. 
9. Doplnění Legislativní komise AS FAI. 
10. Různé. 

 
Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 152/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 152 ve znění: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2017 (151). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
5. Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující Stipendijní řád UTB“. 
6. Projednání „Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2017 – 30. 9. 2017“. 
7. Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující pravidla průběhu studia 

v doktorských studijních programech na FAI“. 
8. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2017/2018. 
9. Doplnění Legislativní komise AS FAI. 
10. Různé. 
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Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

Děkan FAI 

 Od 1. 10. 2017 se na FAI realizují další dva projekty v rámci programu OP VVV - 
Modernizace výukové infrastruktury FAI (MoVI-FAI) a projekt Rozvoj 
výzkumně zaměřených studijních programů FAI.  

 Společně s CPS se řeší projekt ROKAVaV. 

 Řeší se i Excelentní projekt v rámci OP VVV. 

 Dr. M. Hromada (UBI) úspěšně absolvoval habilitační řízení a Ing. D. Lapková 
(UBI) obhájila disertační práci. 

 13. 12. 2017 zasedne Vědecká rada FAI. 

 

Prod. Chramcov 

 Byla vyhlášena výzva na IP projekty podávané v rámci UTB a určené na inovaci 
studijních programů, termín pro podání návrhů je do 24. 11. 2017. 

 Probíhá hodnocení doktorandů za uplynulý akademický rok, bylo oceněno 
zvýšení aktivity, včetně publikační.  

 

Prod. Kubalčík 

 Modifikují se směrnice pro přijímání zahraničních studentů. 

 Připravuje se směrnice pro vyplácení stipendií studentům studujícím na FAI 
v anglickém jazyce. 

 Připravuje se směrnice pro mimořádné odměňování vyučujících za výuku 
studentů studujících v anglickém jazyce. 

 31. 10. – 3. 11. 2017 proběhne v Brně veletrh GAUDEAMUS Brno 2017.  

 

Prod. Vojtěšek 

 Od 1. 11. 2017 budou zveřejněna témata BP a DP, nyní probíhá schvalování 
témat garanty oborů. 

 V rámci Dne otevřených dveří na FAI 9. 2. 2018 proběhne další ročník robotické 
soutěže ROBOGAMES.  

 

Tajemnice FAI 

 Probíhá důsledná kontrola parkujících aut na přilehlých parkovištích FAI, byly 
rozdány upomínky. Současně probíhá kontrola dodržování zákazu kouření 
v prostorách FAI.  

 

Předseda AS FAI 

 Informoval o zasedání AS UTB: 

- Rektor UTB předložil návrh na vyplacení 14. mzdy zaměstnancům UTB 
v prosincovém výplatním termínu, schválení AS UTB (změna Pravidel 
rozpočtu UTB pro rok 2017) se předpokládá na příštím zasedání 14. 11. 2017. 

- Stále probíhá schvalování vnitřních norem FMK, FLKŘ a FT.   
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Dr. Pekař doplnil informaci z AS UTB o plánovaných organizačních změnách a 
navrženému přiřazení akademických pracovníků UNI do akademické obce FT. 

Ad 5) Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující Stipendijní řád UTB“. 

Předseda LK informoval o projednání tohoto návrhu na zasedání LK 2. 10. 2017, materiál 
byl doporučený k hlasování na AS FAI.  

Prod. Chramcov objasnil úpravy v návrhu Směrnice, především v Článku 4 - Mimořádné 
stipendium a v Části III týkající se Ph.D. studia. Tabulka v Příloze 1 byla nově 
upravena podle povahy uvedených aktivit. 

Prod. Vojtěšek informoval o úpravách v částech pro Bc. a Mgr. studium – bylo 
specifikováno vyplácení prospěchových stipendií studentům závěrečných ročníků. 

Ing. Urbančoková upozornila na chybné zkratky ve vzorcích v článku 5. 
 
Návrh usnesení AS FAI 152/3 

AS FAI schválil návrh „Směrnice děkana doplňující Stipendijní řád UTB 
s připomínkami z LK AS FAI a s připomínkou o opravě zkratek v Článku 5“. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0 

Usnesení AS FAI 152/3 

AS FAI schválil návrh „Směrnice děkana doplňující Stipendijní řád UTB s připomínkami 
z LK AS FAI a s připomínkou o opravě zkratek v Článku 5“. 

Ad 6) Projednání „Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. 2017 – 30. 9. 
2017“.    

Tajemnice FAI přítomné informovala o stavu hospodaření FAI, porovnala plán a plnění 
k 30. 9. 2017. Podrobně seznámila s přidělenými financemi, uvedla čerpání fondů FAI, 
neinvestičních prostředků (celofakultní náklady, centrálně hrazené náklady, interní 
fondy FAI, provozní náklady středisek, rozdělení příspěvků na specifický výzkum, 
rozdělení příspěvků na VaV) a čerpání investičních prostředků. 
Proběhla diskuze nad vyplácením prostředků ze stipendijního fondu. 
 
Návrh usnesení AS FAI 152/4 

AS FAI projednal „Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1. 1. 2017 – 30. 9. 
2017“. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0 

Usnesení AS FAI 152/4 

AS FAI projednal „Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1. 1. 2017 – 30. 9. 
2017“. 
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Ad 7) Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující pravidla průběhu studia 
v doktorských studijních programech na FAI“. 

Prod. Chramcov podrobně prezentoval změny, ke kterým v návrhu došlo, především 
v Příloze 1, týkající se kreditního hodnocení jednotlivých aktivit v Ph.D. studiu (viz 
Článek 9, 10).  
Tento materiál bude předložen k projednání na zasedání LK AS FAI.  

Ad 8) Projednání návrhu výše prospěchového stipendia pro akademický rok 
2017/2018. 

Prod. Vojtěšek prezentoval Přehled prospěchových stipendií od roku 2007 do 2017, 
předložil počty odměněných studentů dle dosažených studijních průměrů. V další 
tabulce představil vyplacená stipendia v návaznosti na studijní obory. 
 
Návrh usnesení AS FAI 152/5 

AS FAI schválil návrh výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2017/2018 v 
těchto intencích: 
vážený studijní průměr 1,0   3 000,- Kč, 
vážený studijní průměr 1,01 – 1,3  1 500,- Kč, 
vážený studijní průměr 1,31 – 1,5        800,- Kč 
 
Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0 

Usnesení AS FAI 152/5 

AS FAI schválil návrh výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2017/2018 v těchto 
intencích: 
vážený studijní průměr 1,0   3 000,- Kč, 
vážený studijní průměr 1,01 – 1,3  1 500,- Kč, 
vážený studijní průměr 1,31 – 1,5        800,- Kč 

Ad 9) Doplnění legislativní komise AS FAI. 

Předseda AS FAI navrhl doplnit Legislativní komisi AS FAI o Bc. Nikolu Šenovského. Nikdo z 
členů AS FAI k tomuto návrhu nevznesl námitku. Proběhlo tajné hlasování, všechny 
hlasovací lístky vhozené do hlasovací urny byly platné. 
 
Návrh usnesení AS FAI 152/6 

AS FAI schválil návrh na doplnění Legislativní komise AS FAI o Bc. Nikolu 
Šenovského. 

Hlasování 

Pro:  6 
Proti:  0 
Zdržel: 1 
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Usnesení AS FAI 152/6 

AS FAI schválil návrh na doplnění Legislativní komise AS FAI o Bc. Nikolu Šenovského. 

Ad 10) Různé  

 Předseda AS FAI upozornil na končící volební období AS FAI (26. 2. 2018) a 
děkana FAI (28. 3. 2018). AS FAI má povinnost vyhlásit volby min 60 dnů před 
uplynutím uvedených funkčních období. Citoval nový Volební řád AS FAI a 
Přílohu č. 2 nového Jednacího řádu AS FAI - Řád pro volbu kandidáta na 
jmenování děkanem.  Dále upozornil na nutnost volby místopředsedy AS FAI dle 
nového Jednacího řádu Přílohy č. 1 - Řád pro volbu předsedy a místopředsedy 
AS FAI. Dle již neplatného Volebního a jednacího řádu AS FAI jsme měli pouze 
zvoleného zástupce předsedy – Dr. Navrátil. 

 Diskutovalo se, zda by měli mít akademičtí pracovníci, kteří mají po dobu výdeje 
obědů výuku, přednost v řadě na výdej stravy v Menze U5. Tento návrh se u 
přítomných členů nesetkal s pozitivním ohlasem z důvodu stravování cizích firem 
v menze U5.  

 Zasedání LK AS FAI proběhne dne 6. 11. 2017 ve 13:00 hod. v zasedací místnosti 
51/606 

 Zasedání AS FAI proběhne dne 13. 11. 2017 ve 13:00 hod. v zasedací místnosti 
51/606. 

 

Návrh usnesení AS FAI 152/7 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI na 13. 11. 2017 od 13:00 hodin a 
předběžný program tohoto zasedání:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2017 (152). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
5. Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující pravidla průběhu studia 

v doktorských studijních programech na FAI“. 
6. Různé. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 152/7 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI na 13. 11. 2017 od 13:00 hodin a předběžný 
program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2017 (152). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
5. Projednání návrhu „Směrnice děkana doplňující pravidla průběhu studia 

v doktorských studijních programech na FAI“. 
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6. Různé. 
 

 

 Příští řádné zasedání AS FAI proběhne dne 13. 11. 2017 od 13:00 v místnosti 51/606. 

 

 
Ve Zlíně dne 8. 11. 2017 
Zapsala: Dana Musilová 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 
 
 
 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. v. r. 
                    předseda AS FAI 


